
Zpravodaj obce Myslkovice podzim 2024

Problém ve světě je ten, že inteligentní lidé jsou plni pochyb, kdežto blbci plni sebedůvěry.
Charles Bukowski
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Srdečně gratulujeme k významnému životnímu 
jubileu a přejeme pevné zdraví a štěstí do dalších let.

František Červenka
Zdeněk Radosta

Josef Samec

Milí přátelé,

nevím proč, ale podzim mě občas zve k růz-
ným a někdy až sarkastickým úvahám. O to 
víc, když jsem se dneska setkal s citátem švý-
carského dramatika a  grafika Friedricha 
Dürrenmatta: „Každý pokus jednotlivce řešit 
sám pro sebe to, co se týká všech, musí ztro-
skotat.“ Konec citátu.
Napadlo mě zamyslet se nad tím, proč ptáci 
nebo ryby tvoří hejna, vlci smečky a my lidé, 
proč máme odvěkou nutnost tvořit kmeny, 
společenství, obce… Proč jsme k tomu vlastně 
disponovaní? Proč nemáme raději potřebu 
žít někde sami za vysokými zdmi v  teplém 
soukromíčku u  televize a  zajímat se pouze 
o  výši příjmu? Občas dokonce mívám pocit, 
že bychom snad už konečně měli na tu vzá-
jemnost a ohledy na druhé rezignovat. Zavřít 
za sebou vrátka, odmontovat dveřní zvonek, 
aby nás nikdo neotravoval a nestarat se. Hýč-
kat ten skvělý vlastní názor, tu neochvějnou 
pravdu a tu pak naléhavě sdílet na facebooku 
v  komentářích blogů nebo u piva. A  hlavně 
vyvýšit svůj zájem nad všechny ostatní a náro-

kovat si jeho samozřejmé pochopení od dru-
hých. Běda tomu, kdo s mými požadavky není 
v souladu! Je jedno, že odporují zájmu vyššího 
celku. Měli bychom se také vysmát úsilí toho 
idealisty, který ještě nepochopil, že udělat něco 
pro dobro druhého nebo snad pro dobro vlast-
ního kmene je neuváženost, slabost a prohra!
Vypadá to, že se bohužel zřejmě nikdy nezba-
víme vtíravé iluze, že by nám takhle bylo líp, 
a že by nám právě tohle přineslo víc osobního 
štěstí. Nepřestává mě to překvapovat, ale ještě 
více mě to nepřestává děsit.
Ti ptáci, ryby a vlci zřejmě také příliš nepře-
mýšlí nad tím, co udělat pro druhého, ale dost 
jistě pochopili, že co udělají pro dobro celku, 
udělají vlastně pro sebe a pro své přežití.
Lidské pokolení má navíc ještě tu výhodu, že 
umí rozlišit mezi tvořivou jedinečností obo-
hacující celek a  sobeckou individualitou, 
která ho dokáže podrývavě ničit.
Zaplaťpánbůh za to, že je pořád víc vás, kteří 
svou jedinečností tvoříte a obohacujete kmen, 
jehož jste součástí.

S úctou Gustav Fifka

Věnujme tichou vzpomínku
paní Marii Novákové (č. p. 36)

a panu Jaroslavu Kozlovi



PODZIM 2024 ZPRÁVY OBECNÍHO ÚŘADU / 3

Na schůzi Zastupitelstva obce Myslkovice konané
29. 08. 2024 byly projednány následující body:

OB
ECNÍ

Ú Ř A D
MYSLKOVICE

• ZO projednalo a schválilo darovací smlou-
vu, která upravuje darování pozemků pro 
vznik obecní cesty mezi zahradami v jižní 
části obci.

• Zastupitelé projednali nutnost změny 
projektu rekonstrukce budovy č.p. 91, 
která se týká způsobu budoucího vytápění 

- elektrické přímotopy se nahradí tepelný-
mi čerpadly.

• Zastupitelstvo obce schválilo poskytnutí 
daru na provoz hřbitova v Janově obci 
Roudná ve výši 10.000 Kč.

• ZO schválilo odpis majetku ve výši 
5.551,05 Kč - starší vybavení z rekonstruo-
vané budovy č. p. 91.

• ZO schválilo rozpočtové opatření 
č. 6/2024.

• V diskuzní části ZO projednalo nabídku 
na kamerový systém, informace ohledně 
proběhlého auditu, zahájení rekonstrukce 
bývalého lihovaru a nadcházející akce.

Nové chodníky
Během letních prázdnin se mj. podařilo zre-
alizovat výstavbu dalších dvou úseků chod-
níků, jejichž záměr schválilo zastupitelstvo 
obce na konci minulého roku v rozpočtu na 
rok 2024. Realizaci provedla firma Ondřej 
Vácha, která zvítězila ve výběrovém řízení 
s  nabídkovou cenou 260 646 Kč vč. DPH. 
Výstavba byla hrazena plně z rozpočtu obce.
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Rekonstrukce lihovaru
V  tomto čísle vám opět přinášíme další 
informace o  vývoji a  dění kolem rekon-
strukce budovy bývalého lihovaru.

Plánovaný začátek rekonstrukce byl oproti 
původnímu záměru posunutý cca. o  jeden 
měsíc z důvodu chybějícího tzv. konečného 
rozhodnutí o  dotaci, které je klíčové pro 
financování z  dotačních prostředků Mini-
sterstva pro místní rozvoj (MMR). Teprve 
po písemném vyjádření odpovědného pra-
covníka MMR, že důležitý dokument bude 
vydán v nejbližší možné době, bylo možné 
práce zahájit.
Došlo tedy nejprve k rozebrání střešní kry-
tiny a  krovu a  ubourání stropu prvního 
nadzemního podlaží. Zároveň byla ubou-

rána nadokenní část původního zdiva. Tato 
část bude nahrazena zdivem novým včetně 
okenních překladů a  zakončena novým 
betonovým stropem, na kterém vzniknou 
podkrovní byty druhého nadzemního pod-
laží.
Dle vyjádření stavbyvedoucího Miro-
slava Ragana, by firma DŘEVOTVAR  – 
ŘEMESLA a STAVBY, s.r.o. měla do konce 
roku zvládnout, kromě výše zmíněného, 
ještě realizaci nové střechy budovy, což je 
zásadní předpoklad pro to, aby práce na 
interiérech mohly pokračovat v  průběhu 
zimního období.

Tento projekt je podpořen z rozpočtu Jihočeského kraje částkou 
5 000 000 Kč, z celkového rozpočtu 23 135 661,26 Kč.

Tento projekt podpořilo Ministerstvo pro místní rozvoj ČR v rámci 
programu Podpora obnovy a rozvoje venkova pod dotačním 
titulem Rekonstrukce a přestavba veřejných budov.
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Oprava jihozápadní fasády zámku
Teprve po skončení všech letních akcí, které 
proběhly v  zámeckém parku, mohlo být při-
stoupeno k  plánované rekonstrukci jihozá-
padní fasády budovy zámku, na které se nej-
více podepsaly povětrnostní vlivy a jejíž stav 
si již volal po opravě. Na realizaci tohoto 
díla obec požádala o  dotaci Jihočeský kraj 
v  rámci Programu obnovy venkova. Žádosti 
bylo vyhověno a JčK podpořil náš záměr část-
kou 216 000 Kč, která pokrývá 36% celkových 
nákladů. Zbývajících 64% je hrazeno z  roz-
počtu obce na základě usnesení zastupitelstva.
V  souvislosti s  opravou fasády nám vyšla 
vstříc společnost EG.D, díky jejíž operativní 
součinnosti mohlo dojít ke zrušení vzduš-
ného vedení elektrických drátů, které nahra-
dilo vedení podzemní. Díky tomu mohlo 

dojít k  odstranění nevzhledných konzolí, 
které kazily pohled na jižní průčelí nejvý-
znamnější stavby v naší obci.
Práce na obnově fasády budou hotovy nej-
později do konce listopadu.
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Tento projekt je realizován s finanční podporou Jihočeského kraje 
v rámci Programu obnovy venkova.

Pěvecký sbor Melodico působí již devátým 
rokem na Gymnáziu v Soběslavi, ale vznikl 
původně na ZUŠ roku 2009. Jeho členy jsou 
studenti i  absolventi gymnázia, výjimkou 
nejsou ani zpěvačky ze ZŠ a ZUŠ.
V  repertoáru Melodica jsou skladby tzv. 
staré muziky, klasické české sborové písně 

a nechybí ani lidové a současné umělé písně 
v různých úpravách.
Sbor založila a  řídí Mgr. Radka Dušková 
v  úzké spolupráci s  paní Bohdanou Fördö-
sovou ze ZUŠ, která Melodico doprovází na 
klavír a violoncello.

Adventní koncert
Melodico

15. 12. 2024 od 18 hod., malý sál zámku
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Volby do krajského zastupitelstva
Voleb do krajského zastupitelstva konaných 
ve dnech 20. a  21.  9.  2024, se v  Myslkovi-
cích zúčastnilo necelých 38 % voličů (131 ze 
345). Do zastupitelstva Jihočeského kraje se 
volí 55 zastupitelů. Mandáty jsme, my Jiho-
češi, letos přidělili Občanské demokratické 
straně (34 mandátu = 47,51 %), straně ANO 
2011 (17 mandátů = 24,13 %) a koalici stran 
STAČILO!, KSČM, ČSSD, ČSNS, SD-SN 
(4 mandáty = 5,57 %).
I  v  Myslkovicích byly udělovány před-
nostní hlasy jednotlivým kandidátům. Nej-
více jich získal MUDr. Martin Kuba – hejt-

man Jihočeského kraje (38 před. hlasů), dále 
pak pan Pavel Novák – starosta obce Tučapy 
(11  před. hlasů) a  na pomyslném třetím 
místě v  počtu přednostních hlasů se u  nás 
umístila doc. Dr. Ing. Dagmar Škodová Par-
mová – primátorka města České Budějovice 
(7 před. hlasů).
Na závěr, za celou volební komisi v Myslko-
vicích, chceme ještě poděkovat paní Haně 
Fifkové, která nám přinesla občerstvení 
v podobě vynikajících zákusků z její cukrář-
ské dílny.

V Myslkovicích byly strany, hnutí a koalice voleny následovně:



PODZIM 2024 UDÁLOSTI V OBCI / 7

Vítání občánků 2024
Konec léta a  začátek podzimu patřil letos 
opět novým občánkům naší obce. V tomto 
roce jsme jich přivítali pět, z  toho tři hol-
čičky a  dva chlapečky. Rodiče se svými 
dětmi a  jejich prarodiči i  širší rodinou se 
sešli 8. září v malém sále na zámku, kde si 
poslechli proslov starosty a gratulace k roz-
šíření rodiny. Mezi občany obce Myslkovice 
byli slavnostně přivítáni: Nela Karpíšková, 
Tomáš Liška, Eliška Petržilková, Jakub Pod-
ráský a Emma Soukupová.

Celé vítání krásně doprovázela Sabina Pöl-
derlová hrou na klávesy. Tímto jí ještě jed-
nou moc děkujeme.
Všichni občánci obdrželi dárky od obce a na 
konci slavnosti jsme si společně přit’ukli 
na jejich zdraví. Ještě jednou tedy přejeme 
hodně zdraví a krásný život naplněný láskou 
a štěstím.
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Pivní Slavnosti Myslkovice 2024…šestá štace…
Ano, je to tak! Myslkovice letos hostily již 
šestý ročník pivních slavností, které se, jak 
už to tak bývá, náramně vydařily! Slunce 
zatékalo do všech koutů, pivo zářilo v očích 
skoro všem. Zkrátka krásná srpnová sobota!
No… a jelikož se nám letošní ročník vyda-
řil, stejně jako ty předchozí, tak už vlastně 
ani není pořádně o čem psát. A tak napadlo 
naší šéfredaktorku, tímto ti Terko velice 
děkuji 🙂, že bychom se na celou akci podí-
vali očima jiných. Takže dobrá zpráva pro 
vás čtenáře je, že nemusíte jako vždycky 
pročítat hromadu nesmyslných výkvětů mé 
mysli, a  můžete se pohodlně usadit, nač-
nout si láhev piva a v teple rodinného krbu 
se začíst do následujících řádků…

Začneme rozhovorem s Tomášem Křížkem, 
se sládkem a  majitelem pivovaru Křížek 
z Tábora a zároveň bubeníkem kapely „The 
Bombónky Karla Točíka“. Jak jeho pivo, tak 
i jejich muziku jsme si všichni užili plnými 
doušky. On to vlastně nebyl ani tak rozho-
vor, jako spíš odpověď na dotazník s využi-
tím digitálních technologií, ale i to se počítá!

Tome, kdy jsi začal vařit pivo a co tě 
k tomu vedlo?
S vařením piva jsem začal v roce 2014 jako 
domovarník, klasicky na sporáku, bylo to 
takový dobrodružství. Oficiálně jsem pivovar 
Křížek založil v roce 2018. Vedla mě k tomu 
láska k pivu a dlouholetý sen zkusit si, jaké 
to je vyrábět své vlastní pivo. Chtěl jsem také 
přinést něco lokálního, autentického, co u nás 
mezi přáteli chybělo.

Jaká je tvá přibližná roční produkce?
Roční výstav mého pivovaru je kolem 35 až 40 
hektolitrů, takže můj pivovar patří mezi nej-

menší komerční pivovary v České republice.

Je pivovar tvým jediným zaměstnáním? 
Nebo je to jenom vedlejšák / koníček?
Pivovar je vedlejší činností a mým koníčkem. 
Vedle toho mám jiné zaměstnání, ale vaření 
piva mě naplňuje a je to způsob, jak si odpo-
činout a zároveň tvořit něco, co dělá lidem 
radost.

Kdy začala hrát kapela The Bombónky 
Karla Točíka a co vás k tomu vedlo?
Kapelu The Bombónky Karla Točíka jsme 
založili v roce 2022. Hrajeme v ní samí sládci 
z Tábora a okolí. Často jsme se potkávali na 
různých pivních akcích, až jsme si řekli, že 
zkusíme něco společně vytvořit. Každý z nás 
hraje na nějaký nástroj, tak se ty věci krásně 
propojily.

Navštěvuješ často nějaké pivní festivaly, 
výstavy, soutěže?
Ano, snažím se jich účastnit pravidelně, avšak 
pouze v okrese Tábor. Je to skvělá příležitost 
setkat se s dalšími sládky, ochutnat zajímavá 
piva a vyměnit si zkušenosti. Navíc na těchto 
akcích často hrajeme i s naší kapelou.

Co se ti u nás líbilo, případně nelíbilo?
Líbila se mi přátelská a pohodová atmosféra 
a váš zájem o pivo i jeho příběh. Takové akce 
vždy přispívají k šíření pivní kultury a posilo-
vání komunitních vztahů.

Je ještě něco dalsího, co bys chtěl dodat?
Jen bych chtěl poděkovat všem, kdo mají rádi 
mé pivo, a pozvat je na nějakou další akci, 
jak s Pivovarem Křížek, tak i s kapelou The 
Bombónky Karla Točíka.

Takové pozvání se nedá odmítnout! Tome, 
děkuji za rozhovor!
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Toto byl pohled očima sládka, majitele, 
výčepního a muzikanta v jedné osobě. A teď 
by se hodil pohled z  druhé strany, tedy 
z  druhé strany výčepu a  z  druhé strany 
hudebního pódia. Vezmeme li to z geografic-
kého hlediska, tak z jedné strany zámeckého 
parku do nás proudila muzika a  z  druhé 
strany pivo. A  mezi těmito dvěma proudy 
se nacházeli ti, kvůli kterým se taková akce 
vůbec koná: konzumenti, posluchači (pře-
vážně dobrovolní) a  tanečníci. Takových 
u  nás bylo opět spoustu, ale přece jenom 
tam byla jedna taková nenápadná skupinka 
lidí, kteří byli tak nenápadní, až to začínalo 
být nápadné…

Návštěvníci z jiného kontinentu
Stejně jako loni, i  letos měla naše akce 
mezinárodní, či dokonce mezikontinen-
tální dosah. A  to až do Asie, přesněji do 
Indie. Ono to vlastně statisticky docela 
vychází. Na Zemi žije něco málo přes 8 mili-
ard lidí a z  toho jeden a půl miliardy Indů. 
Což znamená, že přibližně každý pátý člo-
věk na této planetě by měl být z Indie… To 
by v  tom byl čert, aby u  nás někdo z  nich 
nebyl… No a byla by škoda nevyužít příleži-
tosti a alespoň některé z nich (slovy „tři“) si 
nevyzpovídat. Pánové Umesh Honnappa K, 
Joel Mellow Rajasekaran a  Sujith Sugathan 
tak tvořili, ne úplně svatou, ale přesto tro-
jici, která byla ochotná odpovídat na naše 
dotěrné otázky.
Jenom taková malá odbočka: Samozřejmě, 
že v  našich končinách si pod označením 
Svatá Trojice představujeme úplně někoho 
jiného, než oni. U nich je to hlavně Brahma, 
Višna a Šiva. A jelikož si tuto trojici nepama-
tuji, musel jsem trochu zabrouzdat ve vlnách 
internetu. A jaké bylo mé překvapení, když na 
prvním místě vyhledávače… zjevila se mi… 

„Kulinářská Svatá Trojice“. Jestli vám se ještě 
tato trojice nezjevila, tak vězte, že se jedná 
o  cibuli, papriku a  celer, které nejen Indové 
používají jako základ pro přípravu různých 
jídel. Konec objížďky, jdeme na rozhovor:

Jak často piješ pivo?
Umesh: Určitě každý týden. Miluju české 
pivo!
Joel: Týdně. Hlavně tady ve vaší republice. 
U nás doma ne tak často.
Sujith: Doma v Indii jenom občas, ale 
v Česku skoro každý týden.

Jaké pivo ti u nás nejvíce chutnalo?
Umesh: Soběslav a Transformátor
Joel: Obora
Sujith: Transformátor

Už jsi někdy byl na podobné akci?
Umesh: Ne, toto bylo poprvé.
Joel: Ne.
Sujith: V Indii ne, takové události tam 
nejsou běžné.

Co se ti líbilo na našich pivních slavnos-
tech?
Umesh: Perfektní kombinace piva a zábavy! 
1) Opakovaně použitelné a bio rozložitelné 
plastové kelímky jsou skvělé, naše planeta nám 
za to poděkuje. Přeci jenom pocházím z míst, 
kde se odpadové hospodářství řeší trochu 
jinak…; 2) Byly tam podle mě skoro všechny 
slušné pivovary v okolí. Skvělá volba, to prostě 
chcete! 3) Na tanečním parketu se zdála velmi 
příjemná atmosféra, obzvláště v pozdějších 
hodinách. 4) Nedošlo pivo!  
5) Návštěvníci byli lidé s dobrým srdcem, cel-
ková párty atmosféra, dobrá muzika a bezpečí.
Joel: Přátelské prostředí, dobrá piva a dobře 
naladění lidé.
Sujith: Pivní soutěže, zábavné aktivity pro 
děti a místní mladí dobrovolníci, kteří do fes-
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tivalu vložili spoustu energie. Velice impo-
zantní!

Nastaly u tebe nějaké „nežádoucí účinky“ 
druhý den po našich slavnostech?
Umesh: Žádné vedlejší účinky, všechno bylo 
perfektní.
Joel: To si vůbec nepamatuju…
Sujith: Vůbec ne!

Pokud bys měl příležitost, přišel bys 
znovu?
Umesh: Definitivně, určitě, příští rok mě 
můžete opět očekávat.
Joel: Určitě!
Sujith: Určitě a příště vezmu i svou rodinu.

Konec mezikontinentálního okénka.

Takže to bychom měli muzikanta, sládka, 
majitele, výčepního, konzumenta, poslu-
chače, tanečníka… ale ještě nám chybí 
zástupce jedné, obzvláště důležité skupiny 
lidí, bez které by jsme to uskutečnit pro-
stě nemohli! Realizační tým (pomahači 
a pomahačky).
Níže si můžete přečíst rozhovor s  Luc-
kou a  Sabčou Pölderlovou. Původně bylo 
v  plánu vyzpovídat každou zvlášť, ale pak 
by to pro vás bylo trochu matoucí… v tom 
lepším případě byste měli pocit, že čtete to 
samé dvakrát za sebou, v  tom horším by 
jste se v  jednom odstavci dozvěděli začá-
tek věty a ve druhém její pokračování, což 
by asi tak trochu narušilo kontinuitu čtení, 
takže s dovolením bych jejich odpovědi spo-
jil. Holky prostě nezapřou, že jsou dvojčata. 
I když velice oceňuji, že na rozdíl od jiných 
dvojčat, která znám, nejsou alespoň vizu-
álně jako vejce vejci a proto tyto dvě od sebe 
dokážu rozeznat 🙂. A ještě poznámka: bylo 
to pro mě poprvé vést rozhovor do myslko-
vin s  živými lidmi bez jakýchkoliv digitál-

ních bariér, tak prosím buďte shovívaví ke 
struktuře a nedostatkům.

Holky, vy jste takové stálice našeho reali-
začního týmu. Kdy jste nám vlastně pomá-
haly poprvé a co jste dělaly?
No vlastně jsme pomáhaly už od prvního 
ročníku. Byly jsme takové pomocné ruce na 
všechno možné, pomáhaly jsme, kde bylo 
potřeba. Vlastně to byl takový „freestyle“, jeli-
kož jsme neměly nijak určenou funkci (a to 
neměl nikdo, protože prostě tenkrát nikdo 
nevěděl, co bude potřeba a nikdo nečekal, že 
k nám zavítá tolik lidí), ale naše asi nejčas-
tější využití bylo něco jako „bezdrátový nosič 
dat“ nebo též komunikační smyčka. V prv-
ním roce totiž na akci chodili návštěvníci 
dvěma vstupy, tím klasickým nahoře a dru-
hým u spodní příjezdové cesty. Prostě jsme 
běhaly sem a tam a předávaly informace od 
jednoho vstupu ke druhému a zpět.

Kolik vám tenkrát bylo let?
11 let (ano, opravdu oběma dvěma).

Jaké to bylo?
No… asi by se dalo říct, že jsme na to byly 
hrdé. V podstatě naše účast ve všech ročnících 
je svým způsobem prestiž, pocta. Jedinečná 
životní příležitost, napíšu si to do „CíVíčka“ 
(CV = latinská zkratka pro životopis)

Jak se změnil váš pohled / přístup k této 
akci za tu dobu?
Poprvé jsme to nebraly na 100% vážně (jak 
již bylo uvedeno výše, protože nikdo nečekal, 
jaké to bude a co kdo má vlastně dělat), ale 
pak už jsme šly na jistotu. Od druhého roč-
níku už jsme byly u tomboly.

Já na vás prozradím, že letos jste si přály 
něco jako „povýšení“. A sice, že jste chtěly, 
být u vstupu. Co vás k tomu vedlo?
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Tak zaprvé změna, výdeje tomboly už bylo 
dost. A předchozí ročník byla tombola hned 
u vstupu a nám se líbila ta atmosféra.

Měly jste už možnost navštívit nějakou 
podobnou akci?
Počítají se keramické trhy? (smích) Jinak 
snad jenom FootFest, ale popravdě, naše 
pivní slavnosti nám většinou plně dostačují 
na celý rok.

Co se vám letos líbilo? Co jste si užily? Co 
vás bavilo?
Obecně, naše pivky jsou super! Vždycky 
jsme si to parádně užily a navíc to máme 
pár metrů od domu (to je pak určitě lepší se 
přímo zúčastnit, protože doma si v takovém 
případě moc klidu neužije). Super je program 
a dárky pro děti, jako plyšové opičky a lízátka. 
Pár perliček z letoška… například jeden cykli-
sta, který vyhrál v tombole žehlící prkno. Jeho 
radost z výhry se mísila s rozpaky, jak něco 
takového dostat domů. Nakonec pak za námi 
vítězoslavně přišel a řekl: „Přivázal jsem si 
ho na kolo a tak ho asi odvezu!“ (pokud snad 
někdo má bližší informace o tomto památ-
ném činu, napište nám, prosím, všechny nás 
zajímá, jestli výhru v pořádku dovezl). Pak 
třeba možnost procvičit si trochu anglič-
tiny s návštěvou z Indie (viz výše), jako třeba 
vysvětlit jim, co je to tombola. Ale také jsme 
si našli u vstupu nové, respektive staronové 
kamarády ze školky. Koho by to napadlo, že 
se po tolika letech setkáme jako brigádníci na 
jednom stanovišti pivních slavností v Mysl-
kovicích. (to vás vlastně ani ještě napadnout 
nemohlo, protože když jste chodily do školky, 
tak nápad na pivní slavnosti v Myslkovicích 
byl ještě na houbách).
Lucka: Super bylo, že jsem vyhrála konvici, 
z toho jsem měla radost!
Sabča: No jo, ale lístek jsem ti koupila já.

Lucka: To je pravda, ale stejně jí používáš 
jenom ty.
(prostě dokonalá dělba práce)
Sabča: To je taky pravda… Já jsem oproti 
tomu vyhrála kočičí kapsičky… už třetí rok 
za sebou… i když máme doma jenom psa… 
Ale to nevadí, i tak to vždycky sežere.

Co byste rády na naší akci změnily / při-
daly / omezily / zrušily?
Bavil nás pohled na pivní hry, mohly by se 
zanést do programu ve větším počtu, napří-
klad pivní kvíz? Asi by byla fajn nějaká větší 
kapela, fotky z dronu by byly cool, časos-
běrné video. Možná by se i chytil fotokoutek.
Sabča: A navíc bych si příští rok přála vyhrát 
něco jiného, než kočičí kapsičky 🙂

Chtěly byste dodat ještě něco na závěr?
Ano. Je moc hezké, že se spousta lidí z obce 
sjednotí do jednoho super týmu. V takové 
atmosféře pak člověka baví „pracovat“!

Tak s  tím nemohu než souhlasit. Opravdu 
celý tým pracoval jak švýcarské hodinky! 
Holky, děkuji moc za parádní pokec!
A  tímto bych chtěl ještě jednou poděko-
vat celému realizačnímu týmu a  vůbec 
všem, kteří se na přípravách a průběhu akce 
aktivně podíleli. Bez vás by to opravdu nešlo, 
všichni jste byli skvělí!

A  samozřejmě děkujeme všem, návštěvní-
kům, konzumentům, posluchačům a  taneč-
níkům (vysvětleno výše), kteří se podíleli na 
té tolikrát zmiňované úžasné atmosféře!

Za realizační tým pivních slavností,
Roman Janoušek
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Ze vsi do vsi

Trasa započala na rozcestí za Janovem smě-
rem k  hájovně, dále vedla kolem rybníka 
Kamenný, pod viadukt, k  vodojemu Sed-
lečko a končila v Sedlečku na parketě.
Na startu byly vydávány dětem pastelky s kar-
tičkami pro zapisování úkolů či tajenky, za 
kterou pro děti byla nachystána odměna. Jeli-
kož organizátoři mysleli opravdu na vše, byla 
k dispozici balená voda pro děti i repelent.

Co se týče samotných úkolů, vše bylo skvěle 
vymyšlené, děti plnily úkoly s chutí a nadše-
ním. Měly stavět domečky z mechu, pozná-

vat zvířátka z  obrázků, zvířátkům nasbírat 
žaludy do krmelce a  další jiné smysluplné 
úkoly, u  kterých musely přemýšlet a  zapo-
jovat svoje schopnosti a  znalosti. Ke konci 
trasy se také mohly svézt na koni, samo-
zřejmě se svezl jen ten, kdo našel odhodlání 
a nebál se.

V cíli děti dostaly za splnění úkolů vytouže-
nou sladkou odměnu. Byla možnost dát si 
občerstvení s výbornou domácí bezinkovou 
limonádou.

Akce se velmi vydařila. Přálo krásné počasí 
a  nadšení dětí bylo vidět po celou dobu 
konání.
Můžeme se už jen těšit na příští rok, kdy se 
tato akce bude opět konat.

Veronika Suchanová

V sobotu 31. srpna jsme se již po čtvrté mohli zúčastnit akce Ze vsi do vsi, pořádanou 
Dětským klubem Sedláček, z. s., Myslkovickými matkami a obcemi Sedlečko u Soběslavě 
a Myslkovice. Tentokrát se děti mohly těšit na pohádkové téma „Skřítci, diblíci a elfové“.
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Sokol Myslkovice

Přípravu na novou sezonu 2024/2025 v sou-
těži 1B sk. C. - 7. liga jsme zahájili v měsíci 
červenci formou tréninků středa a  pátek. 
Sehráli jsme přátelské utkání s  týmem 
z Deštné s výsledkem 5:2 v náš prospěch.
V  rámci tohoto ročníku jsme se přihlásili 
do krajského poháru Samson Cup, kde jsme 
zatím sehráli 2 vítězná utkání a to s týmem 
TJ Sokol Mladá Vožice 4:3 a SK Mladé 2:0. 
Tato 2 vítězství znamenala postup do čtvrt-
finále krajského poháru, které sehrajeme 
v  pondělí 28.  10. od 14:30 na našem hřišti 

s  týmem FC ZVVZ Milevsko. V  průběhu 
přípravy a  pohárových utkání nás proná-
sledovala řada zranění, která nám bohužel 
vydržela až do mistrovských utkání, což se 
projevilo i na výsledcích - 1 výhra a 3 těsné 
prohry. Doufáme, že v  průběhu soutěže se 
toto zlepší a přibydou i vítězná utkání.
Jinak všem moc děkujeme za podporu, 
mějte se moc fajn a fanděte nám.

O. Trtík, M. Drs
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25.  července do myslkovického parku zaví-
talo divadlo Monamour z Mnichu. Herečka 
Monika Nováková skvěle zahrála předsta-
vení Modelka XXL režírované Bety Minářů. 
V publiku sedělo skoro 60 diváků, v což jsme 
do poslední chvíle ani nedoufali.
Pro velký úspěch knihovna plánuje pozvat 
tento soubor i  příští rok, aby nám předsta-
vili jejich druhou hru.

„Pozvánka na divadelní představení, 
které se koná v zámeckém parku, je 
sama o sobě lákavá. Záruku kvality pak 
potvrdilo to, že akci pořádala knihovna 
Myslkovice. Můj obdiv patří herečce, 
která nás dokázala pobavit, rozesmát 
a možná i přimět se nad některými 
tématy zamyslet. Zároveň si dovolím za 
všechny zúčastněné poděkovat organizá-
torům akce, byl to opět skvěle strávený 
večer, který věřím, že si všichni užili.“

Sabina Mašková

„Od představení jsem neměla velká 
očekávání, ale velice mile mě překvapilo. 
Nečekala jsem, že jedna herečka dokáže 
pobavit tolik lidí, a ona dokázala. Hlav-
ně ty plnoštíhlé!
Představení mohlo být pro někoho moc, 
ale já jsem se po něm cítila velice dobře 
a uvolněně, že někdo mluví o životě 
takto otevřeně.“

Alena Urbanová

Roznáška knih až k vám domů!
V případě zájmu o roznášku knih až 

domů pište na e-mail knihovna@myslko-
vice.cz nebo volejte na číslo 724 360 857. 
Knihy si můžete vybrat v on-line kata-
logu na webových stránkách obce nebo 
na přání zaneseme papírové seznamy.

Nebojte se, rády Vám knihy doneseme.

OKÉNKO
DO

KNIHOVNY

Divadlo

Modelka XXL
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Září v knihovně znamená nové knihy z Tábora. Tady máte od nás tipy na čtení:

Třetí tajemství - Steve Berry
dobrodružný, historický román

Nebezpečná stezka plná šifer, 
zločinu a soupeřících nábo-
ženských doktrín pro čtenáře 
Dana Browna

Rodino, adoptujme strom!

Bílá Voda - Kateřina Tučková
společenský román z období komunismu

Dlouho očekávaný přelomový román 
o ženách, víře a zlu. Komunistický 
režim zosobněný démonickým páterem 
odvléká v rámci Akce Ř všechny řádové 
sestry do sběrných klášterů…

S láskou z Říma - Jules Wake
Julie Caplin pod pseudonymem
Kniha plná lásky a Itálie.
Řím přece není jen o památkách, 
espressu a pizze. Věčné město 
svádí k lásce. I k té, která už jednou 
nevyšla a do cesty se jí staví jedna 
překážka za druhou.

O  sázení rodinných stromů už Myslkoviny 
informovaly před několika lety. Tenkrát pro-
jekt utichl, ale myšlenka se v obci stále vznáší, 
jako něco, co je v plánu. Jen nikdo neví kdy. 
Nápad společné výsadby stromů přišel s vyká-
cením aleje vedoucí do Janova. Polovina aleje 
byla již vloni profesionálně osázena stromy, 
které obec dostala jako náhradní výsadbu 
za stromy, které musely stavbě železničního 
koridoru ustoupit. Druhá polovina je v plánu 
společně s  vybudováním chodníku z  obce 
směrem k vlakové zastávce. A právě zde se 
uvažuje o vytvoření aleje rodinných stromů. 
Výsadba se tedy zatím odsouvá, aby se 
stromy stavbou chodníku nepoškodily, 
ale pro zájem nabízíme možnost zasazení 

rodinného stromu do prázdných míst v ale-
jích, či na jiném místě v katastru obce (zvo-
lené místo je potřeba domluvit na obecním 
úřadě).
V tomto případě bude možné zvolit si druh 
stromu, což v nové aleji možné nebude. Moc 
prosíme, ať jde již o  dobře založený strom, 
který zvládne povětrnostní podmínky 
(můžete je zakoupit například v  zahradnic-
tví Tradiční odrůdy Buzek v Táboře, kde by 
měly být zdravé a odolné).
Obec poté zajistí oporu novým strom-
kům a  umístí cedulky se jmény adoptiv-
ních rodin. Abychom mohli zadat výrobu 
cedulek, je potřeba nahlásit svůj zájem do 
10. 11. na e-mailu obec@myslkovice.cz.

Vespasián - Robert Fabbri
série ze starověkého Říma

Jedinečný muž naro-
zený na venkovské samotě 
s jedinečným osudem – 
zařadit se mezi největší 
římské císaře.

Kukačka - Camilla Läckberg
švédská krimi

Městem otřesou dvě hrozivé 
události. Detektivové brzy 
pochopí, že všechny mají 
kořeny v minulosti a nedají 
si pokoj, dokud neodhalí 
pravdu v celé její děsivé 
podobě.
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Také letos pro Vás připravují obce
Myslkovice a Sedlečko u Soběslavě

již čtvrtý

sobota
program a další podrobnosti se dozvíte  
v prosincových Myslkovinách25.  ledna 2025

Zámecký ples

I příští rok se můžete těšit 
z naší krásné obce při 
otáčení stránek kalendáře. 
Čtrnáctidenní kalendáře vám 
rozneseme do Vánoc přímo do 
vašich schránek. Pokud byste 
měli zájem o další kusy, budou 
k dostání na obecním úřadě 
a v knihovně.

Myslkovický kalendář bude ve vašich 
domácnostech i v roce 2025
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hostinec
čt 17:00–21:00
pá, so 17:00–22:00

obecní úřad
starosta:
pondělí 18:00–20:00 nebo kdykoli po 
domluvě na tel.: 737 266 854
účetní:
pondělí 8:00–13:00 a 17:00–20:00;
středa 8:00–16:00

knihovna
každý čtvrtek 17:00–19:00

pošta
po, st, pá 08:00–10:00
út, čt 14:00–16:00

Jednota
po, st 07:00–12:30 14:30–16:00
út, čt, pá 07:00–12:30 14:30–16:30
so 07:00–10:30

Otevírací doby:

areál kompostárny
vč. sběrného dvora
duben - říjen:
každá středa a sobota
17:00–18:00
listopad:
každá sobota
15:00 –16:00
prosinec - únor:
1. a 3. sobota v měsíci
9:00 –10:00

Prosíme všechny majitele budov k rekreaci o dopřesnění osobních údajů 
na obecním úřadě. Dané údaje jsou nutné ke splnění požadavků vyplýva-
jících z auditu místních poplatků.

Nebojte se zasílat své 
články, tipy, nápady na 
knihovna@myslkovi-
ce.cz. Budeme rádi za 
každého nového nebo 
již zkušeného přispě-
vatele!

Pan Bohuslav Sýba napsal knihu Opilec (řádky o naději), kte-
rá pojednává o překonání jeho závislosti na alkoholu před 
téměř 25 lety. Je zde též zmínka o stavbě domku v Myslkovi-
cích, o jeho službě lesníka či o Roudné, kde měl dříve chatu. 
Knihu je možno zakoupit na čp. 174 za 200 Kč nebo v pro-
dejně Kanzelsberger v Soběslavi za 299 Kč. Tel. na autora je 
602 126 685 (v obci je denně od 10 do 16 hodin s vyjímkami).

NA VÍTĚZE ČEKÁ
NA VÍTĚZE ČEKÁ

MALÁ ODMĚNA
MALÁ ODMĚNA


